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 18.2.11מייל יישובי 
 

 במייל הפעם: 
 
 הודעה על פתיחת מרכז למידה קהילתי ❖
 מפגשים לילדי הגיל הרך –תזכורת  ❖
 הודעה על אסיפת ישוב ❖
 3.11 פרוטוקול ישיבת וועד  ❖

 
 
 
 

 פתיחת מרכז למידה קהילתי   ❖
 

  בימים אלו שלפני בחינות המיצ"ב, המפמ"ר והבגרויות... מוקם מרכז למידה קהילתי
 י"ב. -לתלמידי כיתות א'

אנו מחפשים מורים לתחומי הדעת הבאים: מתמטיקה, אנגלית, לשון, מדעים, ספרות, 
 היסטוריה ואזרחות. 

 שעתיים של הוראה בשבוע בשכר.  -מדובר בשעה
  

 כל המעוניין מוזמן לפנות אל חלי זלינגר
 052-3121824 -נייד

 eliz057@gmail.comchמייל: 
 
 

 להורי הילדים בגיל הרך  ❖
 

 תזכורת על המפגשים במועדון בשבוע הקרוב          

 עם המוזיקאית והמלחינה 2-4לגילאי    17:45 -וב 16:30  -, ב22.2 -ביום שלישי, ה  •
 ליאורה שלזינגר 

 ליאורה גרוסמן  עם המאיירת 4-6לגילאי    16:30  -, ב24.2 -ביום חמישי, ה •
 
 
 

 

 24.2.11 -אסיפת ישוב ב ❖
 

 . על סדר היום: אסיפת ישוב בחדר האוכל , תתקיים  20:30בשעה  24.2 -ב

  "מקלר"משרד רו"ח ע"י רו"ח אמיר כהן מ 2009מאזן   הצגת  •

 נתונים יתפרסמו במהלך השבוע לפני האסיפה.  –  2011תקציב  •
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  3.11פרוטוקול ועד האגודה מס'  ❖

 

 2.2.11תאריך הישיבה: 

 רפי בוימל, צפי צור, קובי מגדיש, שלומי גרבר, שי בר, אמנון זלינגר, אברהם טולדו, אבי בן צבי. נוכחים: 

 בועז קפלן.  חסרים:

 שמוליק לדרר. מוזמן:

 

 סדר יום:  

 סיכום תקופת ייעוץ. –שמוליק לדרר  •

 . 2011תקציב  עדכון בנושא •

 . 2.11ישור פרוטוקול א •

 עדכון בנושא חיים בצוותא.  •

 עדכון בנושא תחנת הכוח.  •

 דיון והחלטות:

 סיכום תקופת ייעוץ. –שמוליק לדרר  .1

שמוליק עוזב את התפקיד עקב התארכות משך זמניות התפקיד מעבר לצפי הראשוני ומסיבות אישיות,  

 וכשיפורסם המכרז לתפקיד הקבוע, יחליט בהתאם לנסיבות אם להתמודד עליו.  

 כסיכום לתקופה עבר על נושאים שונים: 

עלו נושאים הקשורים ליעילות הפעלת כוח האדם, תקני בטיחות, רמת  –נושאים שונים במערכת החינוך  .א

 המעורבות של המזכיר בתוך מערכת החינוך ועוד. הנושאי הוצגו ליהודית בפגישת עבודה. 

יש לפתוח את הסניף לפחות פעמיים בשבוע אחה"צ. הובא לידיעתו שהנושא בטיפול  –שרות דואר ביישוב  .ב

 ותפקיד ניהול הסניף הוצע למכרז חדש. 

לטעמו יחס העלות תועלת של הגנן הנוכחי מספק ומעלה מזה. באופן כללי, עד שיסתיים   –גינון בהרחבה  .ג

 בינונית כיוון שגינון ובינוי לא הולכים יחד.  רהבינוי בהרחבה, רמת הגינון תישא

הייתה בעיה בהתנהלות חשבון הקשר בין הקיבוץ לאגודה שקשורה לנושאים טכניים   –הנהלת חשבונות  .ד

שבין הנהלות החשבונות השונות. הוגדרו נהלי עבודה חדשים, בשאיפה לסגור חשבון כספי חודש בחודשו,  

 ומכאן בתקווה שהדברים יתנהלו בצורה חלקה יותר. 

יש בעיה ביישוב וצריך לפתור אותה. באופן כללי, בכפר מנחם לא הומצא הגלגל בנושא זה  –מבני ציבור  .ה

 ביישובים דומים.  יוצריך ליישר את ההדורים על פי הנורמות המקובלות בתחום המוניציפאל

 

סיכום: הועד מלא הערכה לשמוליק על הנכונות לקחת על עצמו את התפקיד בהתראה קצרה וירידה  

לפרטים בכל דבר שעסק בו בתקופה האחרונה. מובן מאליו שיישוב ברמה שהיינו רוצים לחיות בו חייב 

 איש מקצוע מצוין בתחום זה באופן קבוע. 

 .2011תקציב  עדכון בנושא .2

 בוצע מעבר ראשוני וכללי על טיוטת התקציב.  .א

 מדובר בתקציב שמשלב הכנסות הועד המקומי + מערכת החינוך.  .ב

הצעות למיסוי: "תקציב מצומצם", "תקציב בינוני"  ו"תקציב זהה", שמשמעותם  3בתוך התקציב  .ג

  ם₪ לחודש למשפחה בהתאמה. בהתאם להכנסות אלו, יהיה טיב השירותי 350, 300, 250מיסוי של 

 שהיישוב יוכל להעניק לתושביו.

השנה מטעמים טכניים שני התקציבים יוצגו ויאושרו יחד, אך הכוונה בשנים הבאות  –לגבי החינוך  .ד

 לאשר תקציב חינוך מספטמבר לספטמבר ותקציב אגודה ללא חינוך מינואר לינואר.

 יש לבצע דיון נוסף בתוך הועד בישיבה הבאה בנושא התקציב, כולל דיון על מתכונת ההצבעה. .ה
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סיכום: תיערך אסיפת תושבים ראשונה בנושא תקציב החינוך , תקציב מערכת החינוך יפורט כחלק 

תיערך בנושא שאר תקציב האגודה לרבות  המתקציב האגודה ובחומר שיישלח לתושבים. אסיפה שניי 

 , ולאחריה תהיה הצבעה אחת על התקציב בקלפי. 2009אישור מאזן 

 

 לפרסום. 2.11אישור פרוטוקול  .3

 סיכום: הפרוטוקול אושר עם תיקונים קלים לפרסום. 

 "חיים בצוותא". עדכון בנושא .4

באווירה טובה, בהנחיית יועץ ארגוני חיצוני. יש המשכיות לתהליך, עדיין ללא תוצאות   ההתקיימה פגישה שניי

 מעשיות.

 עדכון בנושא תחנת הכוח. .5

התקיים דיון ערער בות"ל בו השתתפו נציגי העמותה, שי בר, נציגי החינוך היישובי ובתי הספר, ועוד. כתיבת  

 העתירה לבג"צ נמשכת והדברים מנוהלים ע"י אנשי העמותה.

 

 

 שי בר                                                                                               

 יו"ר ועד מתיישבי                                                                                       


